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   Protokół nr XXXII/2021 

przebiegu XXXII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 24 września 2021 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni  byli Radni Piotr Ruta i Artur Bielawski. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyły również:  

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik 

3. Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXXII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.), w związku z art.15zzx ust.1 i 2 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.),  przeprowadzimy w trybie zdalnym 

sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecność wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja), że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Przewodniczący zgłosił wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2021 r., który stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt. 

Po zmianie porządek przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 
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4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów społecznych 

w Powiecie Śremskim na lata 2021-2027”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób z 

Niepełnosprawnościami na lata 2021-2026”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub 

w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 

odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2021 r.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 r. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXI posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXI sesji z dnia 

27.08.2021 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za). 

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z 

wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 27.08.2021 r. stanowiące załącznik nr 4 

do protokołu nie wymaga uzupełnienia. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odczytał uzupełnienie sprawozdania  

z działalności Zarządu Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni zgłaszają pytania. 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do punktu porządku obrad dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów społecznych w 

Powiecie Śremskim na lata 2021-2027”.Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały. (Opinie do wszystkich 

podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXII/236/2021 w sprawie przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w Powiecie Śremskim na lata 2021-2027” została podjęta przez Radę Powiatu (15 

głosów za,) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do punktu porządku obrad dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób z 

Niepełnosprawnościami na lata 2021-2026”. Poinformował, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił 

o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXII/237/2021 w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób z Niepełnosprawnościami na lata 2021-2026”. została podjęta przez Radę Powiatu (15 

głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do punktu porządku obrad dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości 

lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 

odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Zdrowia, przez panią Karolinę 

Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc otworzył dyskusję 

i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXII/238/2021 w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości 

lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 

odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej została podjęta przez Radę 

Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do punktu porządku obrad dotyczącego 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

Poprosił o omówienie projektu uchwały panią Karolinę Gałuszka Kierownik Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

 

Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie 

(wideokonferencja) omówiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXII/239/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. została podjęta 

przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2021. 

Poinformował, że Zarząd Powiatu zgłosił autopoprawki do tego projektu uchwały.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) omówiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Tomasz Klaczyński (wideokonferencja)  zapytał o powody zmniejszenia w dziale 921. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odpowiedział, że zmniejszenia wynikają z 

panującej pandemii, która ma wpływ na zmniejszenie lub zaprzestanie organizacji uroczystości 

takich jak np. dożynki powiatowe. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXII/240/2021 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2021 została podjęta przez 

Radę Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu 

Śremskiego. 

Poinformował, że Zarząd Powiatu zgłosił autopoprawki do tego projektu uchwały.  
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Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 14 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili głosów.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXII/241/2021 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu Śremskiego 

została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 15 

do protokołu. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) zapytał czy planowane jest w bieżącym roku 

przeprowadzenie inwestycji pt. „Budowa chodników w miejscowości Łężek”. Ponadto zapytał czy 

powiat mógłby wyłożyć środki finansowe w wysokości ok. 150 tys. zł na wykonanie chodnika o 

długości ok. 800 m w miejscowości Masłowo. Wyjaśnił, że w tej chwili przeprowadzana jest tam 

duża inwestycja związana z remontem drogi. Biorą w niej udział mieszkańcy i sołtys 

miejscowości, w kontekście samego przebiegu prac. Dlatego kompleksowe działania pozwoliłyby 

zakończyć temat Masłowa na kilka lat.  

Radny powiedział, że na ostatnim posiedzeniu komisji oraz sesji rozmawialiśmy na temat 

przekazania środków na wykonanie wstępnej dokumentacji dotyczącej linii kolejowej. Podczas 

sesji jednej gminy jej włodarz wypowiedział się, że prawdopodobnie trzeba będzie uczestniczyć w 

ewentualnych kosztach utrzymania kolei. Radny zapytał jak to tak naprawdę wygląda.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odpowiedział, że Powiat Śremski nie będzie 

uczestniczył w kosztach utrzymania kolei. Następnie wyjaśnił, że Zarząd Powiatu złożył wniosek 

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład inwestycji drogowych na odcinkach 

Chrząstowo- Zaborowo, Zaborowo-Książ Wlkp. i chodniki w Chrząstowie i Łężku są tam również 

ujęte. Jeśli nasz powiat nie otrzyma dofinansowania to zostanie wykonany, w przyszłym roku jako 

pierwszy chodnik w Chrząstowie. Następnie zobaczymy czy uda się wykonać chodnik w 

miejscowości Łężek. Jeżeli chodzi o inwestycje w Masłowie, otrzymałem informację od  

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Śremie iż, przedmiotowa inwestycja została 
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zakończona. W sytuacji budowy kanalizacji sanitarnej, która będzie przebiegała pod chodnikiem 

spowoduję iż w momencie realizacji budowy kanalizacji nowy chodnik będzie musiał być 

rozebrany. Dlatego trzeba bardzo mocno zastanowić się nad realizacją tej inwestycji. Poprosił, aby 

radny wskazał wykonawcę prac, ponieważ kwota ok. 150 tys. zł nie wystarczy na budowę ok. 800 

m chodnika. 

 

Radni nie zgłosili więcej interpelacji i zapytań. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie wniosków i informacji. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji 

odbędą się 28 października natomiast sesja jest zaplanowana na 29 października. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXXII 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1348. 
 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   


